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Beste raden, 

 

Hartelijk dank voor uw zienswijzen en reacties op het Meerjarenontwikkelplan brandweer (MJOP), 

de Kadernota 2025, het Beleidsplan en het Dekkingsplan 2024-2027.  

 

In het bijzonder de ontwikkeling van de brandweer heeft niet alleen in deze periode, maar ook in de 

afgelopen jaren veel tijd van u gevraagd. U heeft daarin duidelijk koers gekozen en u uitgesproken 

over de ontwikkelrichting. In de kadernota en het meerjarenontwikkelplan hebben we een meerjarige 

investering voor de brandweer gevraagd. We beseffen daarbij heel goed, dat een budgettaire vraag, 

hoe noodzakelijk ook, zeker in deze tijd niet licht kan worden gesteld.  

 

De zienswijzen zien wij als een belangrijk signaal en als belangrijke steun om de komende jaren vol 

in te zetten op het realiseren van onze speerpunten. Net als in voorgaande jaren is ons doel om de 

komende jaren opnieuw een optimale dienstverlening voor onze gemeenten te realiseren.  

 

Rode draden zienswijzen 

Een aantal van u heeft aandacht gevraagd voor de financiering van de veiligheidsregio vanuit het 

gemeentefonds. Hoewel dit fonds de afgelopen jaren voldoende dekking bood voor de begroting van 

de veiligheidsregio, lijkt de grens hiervan in zicht te komen. Met name de knelpunten in de uitvoering 

van de wettelijke taken van brandweerzorg zijn hiervan de oorzaak. Inhoudelijk zien we ook door de 

demografische ontwikkelingen in de regio, dat wij de komende jaren meer moeten doen om het 

hoofdzakelijk vrijwillige brandweerstelsel op peil te houden en de wettelijke dekking te garanderen. 

We nemen de oproep om de minister van Justitie en Veiligheid te verzoeken te kijken naar de 

mogelijkheden tot aanvullende financiering van de brandweer dan ook ter harte.     

 

Een deel van u heeft ons verzocht om goed te kijken of de te maken beleidskeuzes niet verder gaan 

of ambitieuzer zijn dan de taken die, op grond van de wet of de gemeenschappelijke regeling, aan 

de veiligheidsregio zijn toegekend. 



 

 

 

In het beleidsplan 2024-2027 zijn uitsluitend taken opgenomen die volgen uit de wet dan wel de 

gemeenschappelijke regeling. Wij begrijpen uw oproep en zullen hier ook in de toekomst kritisch op 

zijn. In de bijlage bij het beleidsplan vindt u de financiële vertaling van de taken van de 

Veiligheidsregio.  Daaruit wordt duidelijk dat alleen de brandweertaken niet binnen het bestaande 

budget kunnen worden uitgevoerd.  

 

Tot slot is in zienswijzen gevraagd de mogelijkheden voor kostenbesparingen in beeld te brengen, 

bijvoorbeeld door de plannen gefaseerd uit te voeren. Deze vraag wordt mede ingegeven door 

mogelijk slechtere gemeentelijke financiën vanaf 2026, de haalbaarheid om binnen de huidige 

arbeidsmarkt de vacatures in de vullen en mogelijke plannen va het nieuwe kabinet.  

Zonder iets af te doen aan de noodzaak en urgentie de brandweer meerjarig te moeten versterken 

is de onzekerheid over de gemeentelijke financiën een situatie waar we rekening mee moeten 

houden. Voor de kadernota 2026, en de daaraan gekoppelde stap in de versterking van de 

brandweer, kunt u opnieuw gebruik maken van de mogelijkheid een zienswijze aan te geven. 

Vooruitlopend op dat moment zal het Algemeen Bestuur 2025 gebruiken om vast voor te bereiden 

op dat moment en na te denken over andere scenario’s. De gemeentelijke financiën, de periodieke 

evaluatie van het ontwikkelplan en ontwikkelingen in de arbeidsmarkt worden hierbij meegenomen.   

 

We willen u nogmaals dankzeggen voor al uw tijd en aandacht en het gestelde vertrouwen in de 

Veiligheidsregio.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

A. Schouten,                                                                                   K. Taneja, 

voorzitter dagelijks bestuur                                                             secretaris  

 
 
 


